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2009 decemberében azt hittem van értelme az évi kétszeri közmeghallgatásnak, ezért
javasoltam. Mára egy kicsit elbizonytalanodtam. Csütörtökön csupán ketten járultunk a
testület színe elé és az utánam következő úr minden bizonnyal nem is jön többet, hiszen
a kérdésére kapott választ nem fogadta el.

      

Arra viszont nincs ideje és energiája, hogy tovább vigye az ügyet, ami civil szemmel nézve
egyáltalán nem reménytelen! Azt kérte ugyanis a képviselőktől, hogy lehessen biciklizni
legálisan a Szilfákalja páros oldalán, ha már a szabályt úgysem tudják betartatni, a rendőr pedig
bujkálva büntet. A válasz az volt, hogy a másik oldalban van a kerékpárút, ott kell biciklivel
közlekedni és a jegyzői indokok is hitelesek voltak. A gyalogosokat sok esetben veszélyeztetik
főleg a gyorsan hajtó és figyelmetlen kerekezők. Ettől azonban az igazságtalan bánásmód még
fennáll, miszerint ha ott a rendőr több tízezer forintra is büntethet, gyerekes anyukákat, akik
egyik iskolából viszik a másik intézménybe, nem rohanva és másokat veszélyeztetve
gyermeküket, ha pedig épp nincs a környéken a rend őre mindenki úgy biciklizik, ahogy akar és
a gyalogosok úgy ugrálnak a kerékpárosok elől, ahogy tudnak. Mivel a probléma hosszú évek
óta fennáll, közösen kellene megoldást találni, ez azonban már nem hangzott el javaslatként,
pedig lenne róla mit beszélni. Csak kíváncsiságból tíz percre mentem ki fotózni és több mint tíz
biciklist kaptam lencse végre. Prominens, vezető beosztású szoboszlói embereket is. Tehát
arra várni, hogy a fejekben rend legyen, nem biztos, hogy érdemes.
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  Az én problémám némiképp és technikailag egyszerű volt, azt nem értettem, hogy miért nincsmeghirdetve sehol a közmeghallgatás. Utólag mindig azt a visszajelzést kapom, hogy elmentemvolna, ha tudok róla. A beharangozó hírünket is sokan lájkolták, tehát feltételezem, vannak ittproblémák, lennének kérdések, csak valami miatt még mindig mindenki csendben van. Miveltényleg sehol nem volt meghirdetve, csak az utolsó pillanatban az önkormányzat netes oldalán,ez tényleg magyarázhatja, hogy csak ketten 

voltunk. Én pedig megkérdeztem mi az oka a nagy titkolózásnak. A válasz egyszerű volt, nincsrá pénz. A hirdetési újságok túl drágák. Tovább kérdeztem, mi a helyzet a helyi lappal és aTV-vel, ott miért nem volt beharangozva? A válasz kínos csend. Érzi azt az ember, amikor cikivalami és ha nem akar további feszültséget, nem firtatja az ügyet. Pedig mondhatnám azt is,törvényi keretek között el lett szabotálva a közmeghallgatás. Sőt folytathatnám úgy is, kutyábasem nézik a szoboszlói lakosságot, mert a kötelező eboltást legalább meghirdetik olyanlapokban, mely minden háztartásba eljut ingyenesen, de a közmeghallgatásra sajnálják a pénzt.  

Lettek volna további kérdéseim is, de nem akartam visszaélni a tisztelt testület türelmével.Javasoltam, hogy az ismét Európa Bajnokságra kijutó mazsorett csoport kapjon nagyobbfigyelmet, elismerést pl. a városi ünnepségen, ahol a kiemelkedő teljesítményeket díjazzák ésegy helyet, ahol eredményeiket kiállíthatják. Egy vitrint ahol kupáikat, eredeti okleveleiketgyűjthetik és megmutathatják bármikor szüleiknek, barátaiknak. Javaslatomat a bizottságtárgyalni fogja.     Szoboszlói Színes– Kiss Klára - Fotó:Buzási LászlóA helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartvawww.szoboszloihirek.hu      
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